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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Fietsveiligheid in de Zoutmanstraat  

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad 

Den Haag, 3 maart 2014 

Geachte voorzitter, 

Op de fiets de Zoutmanstraat door, dat is levensgevaarlijk! De krappe straat wordt in beslag 

genomen door rijdende auto’s en trams en parkerende auto’s. Daar moet je tussendoor laveren als 

fietser. GroenLinks hoort van buurtbewoners dat zij zelfs geheel de straat op de fiets mijden. Dit 

terwijl het voor veel fietsers een belangrijke doorgaande route is.   

In het kader hiervan wil GroenLinks, conform artikel 38 van het reglement van orde, de volgende 

vragen stellen: 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat de huidige inrichting van de Zoutmanstraat weinig 

fietsvriendelijk is en verkeerssituatie tot (zeer) gevaarlijke situaties voor fietsers kan zorgen? 

Graag een toelichting.  

2. GroenLinks ziet een mogelijke oplossing voor dit probleem door een fietspad te realiseren, 

bij voorkeur aan beide zijden.  Hiervoor zouden dan autoparkeerplaatsen moeten wijken. 

Waarom wordt daar bij in de huidige plannen nu niet in voorzien? Hoe en wanneer gaat het 

college de Zoutmanstraat aantrekkelijk en veilig maken voor de fiets? Op welke termijn gaat 

het college de fietsveiligheid in deze straat garanderen? Graag een nadere toelichting.  

3. In hoeverre kloppen de berichten dat voor de informatieavonden niet alle bewoners en alle 

belangenorganisaties (waaronder de Fietserbond) zijn uitgenodigd? Graag een nadere 

toelichting. 

 

Arjen Kapteijns 

 

 


